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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

Bij brief van 15 september 2016, ingekomen op 15 september 2016, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Het lijkt – aldus het artikel – voor de gemeente Waalwijk, Heusden en Loon 
op Zand erop alsof alles in kannen en kruiken is: gemeentelijk belastinggeld 
naar de asielzoekers, rijksbelastinggeld naar de asielzoekers, én provinciaal 
belastinggeld naar de asielzoekers voor een werkgelegenheidsproject.  
De PVV heeft meermalen het college bevraagd op het feit dat volgens meerdere 
bronnen sprake zou zijn van provinciale financiële bijdragen voor asielzoekers 
maar het college bleef bij hoog en bij laag ontkennen. Er is hier dus sprake van 
de zoveelste groep gemeentes die in de kennelijke veronderstelling verkeert dat 
er provinciaal geld beschikbaar is voor de asielzoekers, al dan niet reeds met 
een (tijdelijke) vergunning. 
a. Kan het college aangeven hoe de gemeentes kennelijk in de veronderstelling 
verkeren dat er sprake zou gaan zijn van een provinciale bijdrage?  
b. Hebben de betreffende gemeentes dan gelogen? Zo nee, waarom heeft het 
college dan stelselmatig ontkend bij de beantwoording van PVV-vragen over een 
provinciale bijdrage aan de asielzoekers/statushouders? 
 
Antwoord:  

Er moet een duidelijk onderscheid gemaakt worden tussen asielzoekers en 

vergunninghouders. De opvang van asielzoekers is een rijksaangelegenheid 

waarin wij geen rol hebben, anders dan de opdracht die de CdK als rijksorgaan 

heeft gekregen. Vergunninghouders (asielzoekers die een verblijfsvergunning 

gekregen hebben) beschouwen wij als nieuwe Brabanders en wij willen dat 

deze mensen zo snel mogelijk integreren in onze samenleving. 
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a. Dit werkgelegenheidsproject Huisvesting-Opleiding-Baan (HOB) voor 

statushouders is onderdeel van een subsidieaanvraag van de Arbeidsmarktregio 

Midden-Brabant (Midpoint) aan de Provincie Noord-Brabant. 

b. Nee. De subsidieaanvraag van de arbeidsmarktregio Midden-Brabant is 

recent ontvangen en is nog in behandeling voor een subsidietoekenning. 

Besluitvorming moet vindt hierover nog plaatsvinden.  

 

2. Het artikel vervolgt met "Maar hoewel de aanvraag bij de provincie nog 
loopt, trekt het ministerie zich nu terug." Kennelijk is er een aanvraag gedaan 
voor middelen inzake het vermelde in het artikel.  
Klopt het vermelde omtrent het bestaan van een aanvraag bij de provincie? Zo 
nee, wat is dan wél waar volgens het college? Zo ja, kan de PVV de aanvraag 
en alle reeds op het dossier betrekking hebbende stukken ontvangen? 
 
Antwoord:  

Ja, deze aanvraag en de bijbehorende stukken, waar nog niet over besloten is, 

zullen wij u separaat toezenden. 

 

3. Volgens een eerder artikel in het BD (14 juli jl.) gaat Baanbrekers de 
uitvoering van dit project verzorgen. Baanbrekers is een uitvoeringsorganisatie 
voor de Participatiewet in de regio Midden-Langstraat.  
a. Klopt het dat dit project via Baanbrekers wordt uitgevoerd? 
De uitvoering van de Participatiewet is expliciet een gemeentelijke taak met een 
op de gemeente gerichte financieringssystematiek. 
b. Deelt u de mening van de PVV-fractie dat de provincie niet hoort bij te dragen 
aan deze gemeentelijke uitvoeringstaak? Zo nee, waarom niet? 
c. Is door de provincie Noord-Brabant aan een of meerdere gemeenten een 
bijdrage geleverd bij de uitvoering van de Participatiewet? Zo ja, waar, voor 
welke bedragen en om welke redenen. 
 
Antwoord: 

a. Ja, het klopt dat dit project via Baanbrekers wordt uitgevoerd.  

b. De uitvoering van de Participatiewet is inderdaad een gemeentelijke taak. Wij 

dragen niet rechtstreeks bij aan de uitvoering van de Participatiewet. Wij vullen 

hier op aan. 

Met de koers “Naar een veerkrachtige arbeidsmarkt” heeft de provincie 

nadrukkelijk gekozen voor de samenwerking met de arbeidsmarktregio’s. Om zo 

bottom-up met de triple helix partners op maat van de arbeidsmarktproblematiek 

van de regio’s een bijdrage te kunnen leveren. De aanvraag van Midden-

Brabant kent een economische analyse met speerpunten op grond waarvan de 

keuzes voor een geheel van projecten zijn gemaakt, die de arbeidsmarktsituatie 

in Midden-Brabant versterken. Het project HOB van Baanbrekers is hierin één 

van de deelprojecten en de financiële bijdrage beslaat 1,6% (€ 33.333,-) van 

de totaal gevraagde subsidie.  

c. Nee, zie het antwoord bij vraag 3b, wij dragen niet rechtstreeks bij aan de 

uitvoering van de Participatiewet. Wij acteren aanvullend. 
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4. Is er subsidie of een bijdrage verleend of anderszins meegewerkt aan de 
asielopvang/statushoudersopvang in Brabant door de provincie? Zo ja, kunt u 
een volledige opsomming verschaffen hiervan? 
Zo ja, betekent dat ook dat hetgeen het college heeft beweerd bij de 
beantwoording van eerdere statenvragen van de PVV (nl. dat er géén sprake 
was van toezeggingen, initiatieven of ideeën voor (financiële) bijdragen vanuit 
de provincie voor de opvang van asielzoekers of vergunninghouders) inmiddels 
achterhaald is? 
 
Antwoord:  

Nee, er zijn geen bijdragen of subsidies verleend voor asielopvang en opvang 

van statushouders. De provincie heeft alleen via het Platform Opvang 

Vluchtelingen (de regionale regietafel voor Brabant) samen met COA en 

gemeenten (via de Veiligheidsregio’s) meegewerkt aan het zoeken naar 

voldoende locaties voor de opvang van vluchtelingen om uitvoering te geven 

aan de taak van de CdK als rijksorgaan.  

De provincie heeft wel haar diensten aangeboden om te zorgen dat gemeenten 

meer woningen in de sociale huursector en goedkope koop realiseren, om 

vergunninghouders en andere doelgroepen die van die segmenten op de 

woningmarkt afhankelijk zijn te kunnen huisvesten. 

Vanuit Sociale Veerkracht wordt gestimuleerd dat alle Brabanders mee kunnen 

doen in de maatschappij, inclusief de vergunninghouders, die immers nieuwe 

Brabanders zijn. 

 

5. Wanneer bent u bereid in te zien dat de grenzen dicht moeten en dat er voor 
de zogenaamde vluchtelingen – mensen die al meerdere veilige landen 
gepasseerd zijn in hun reis naar de gratis Nederlandse welvaart en met name 
het Brabantse gespreide bedje – op geen enkele wijze een toekomst in 
Nederland kan zijn? 
 
Antwoord:  

Dat is niet aan de orde. De toetsing of een vluchteling al dan niet het recht krijgt 

in Nederland te blijven is een rijksaangelegenheid (uitgevoerd door de IND). 

Wij gaan daar niet over en zijn gehouden rijksbeleid uit te voeren. 

 

6. Wanneer gaat u opkomen voor en staan voor onze eigen Brabanders? 
 
Antwoord:  

Dat doen wij al. Zoals eerder aangegeven beschouwen wij vergunninghouders 

als nieuwe Brabanders. 
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7. Wanneer bent u bereid om te stoppen met van Brabant nog aantrekkelijker te 
maken voor asielmigranten met luxe maatregelen op kosten van onze 
belastingbetalende burgers?  
 
Antwoord:  

Ons beleid en inspanningen zijn erop gericht om Brabant een aantrekkelijke 

provincie te laten zijn en te blijven voor al onze inwoners.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


